
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 426

Vil ministeren redegøre for, her 2 måneder efter ungdomskriminalitetsnævnets indførsel,

hvor mange unge der har været henvist til ungdomskriminalitetsnævnet, hvad årsagen til

henvisningen har været, hvilke afgørelser nævnet har truffet, hvordan forløbet efter afgø-

relsen har været, om de unge har overholdt de afgørelser, der har været, samt udbyttet af

afgørelserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand

1/1

Retsudvalget 2018-19
REU Alm.del -  Spørgsmål 426

Offentligt


